
Protokoll vid styrelsemöte Laholms bridgeklubb 170627 

Närvarande: Greger Sundgren, Eva-Lena Glimne, Roland Svensson, Thomas Knutsson, Gunilla 

Johansson och Lennart Nordberg  

1. Ordförande öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll fanns inte tillgängligt. 

4. Ekonomi, ok något över budget bl a beroende på att vissa planerade inköp inte blivit av. 

Ersättning vid representation vid vissa tävlingar diskuterades och klargjordes ytterligare i vårt 

dokument. Möjligheten att införa betalning via Swish diskuterades. Banken tar ut en avgift 

på 1,50 per överföring. Beslutades att Gunilla ska kontrollera lite hur Albrekts modell 

fungerar. 

5. Tävlingskommittén. 

Finns inte så mycket att diskutera just nu. I augusti får vi diskutera alternativa tävlingsformer 

enligt förslag vid medlemsmötet. 

6. Utbildningskommittén 

Ib kommer att ta tag i nybörjarkurs, troligtvis redan i september. Tommy fortsätter 

förmodligen med sina kurser. Förslag att kalla personer som tidigare gått nybörjarkurs till en 

återträff för snabb repetition för att se om vi kan locka tillbaka några igen. 

7. Trivselkommittén, fikan är löst igen. Allt löper på. 

8. Materialkommittén. Inköp av nya kortlekar, Gunilla kontrollerar. 

9. Övriga frågor: 

a. Årsmöte beslutades till onsdag 6 september kl. 18.00, smörgås serveras från kl. 

17.30. Spelstart för eftermiddagsspelet flyttas fram en timme till 14.00. 

b. Mellbystrandsföreningen har föreslagit en hyreshöjning fr o m 2018. Styrelsen 

beslutade att godkänna förslaget. 

10. Nästa möte tisdag 22 augusti kl. 14.00 på Hökagården.  

 

 

 

Gunilla Johansson, vid pennan  Greger Sundgren, ordförande 


